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Verslag Algemene Vergadering 

13/12/2024 
 
 
 
Aanwezig: Arne Brams, Christopher Darell, Corneel Peters, Dante Kerstens, Dante Van Oeteren, Dario 
Nucibella, Hanne Vervecken, Hans Jansen, Jack Pou, Jan Smet, Jelle Cuypers, Jethro Young, Jonas 
Verlinden, Jonas Vleminckx, Kobe Casaer, Kristan Van Den Kieboom, Lisanne Leemans, Luca Peluso, 
Lukas Dijkmans, Marti Geudens, Mats Vandemeulebroucke, Nadia Shutova, Nika Gahramanova, 
Pieter Van Acker, Roan Bommerez, Robbe Willaert, Ruben Schepers, Simon Thielens, Simon Vanden 
Auweele, Thomas Deseure, Thomas Luyten, Vivian Tsang, Willem Bruylant, Witse Tirry, Xander 
D'hondt (35) 
 
Afwezig: Alexander Nieto Rodriguez, Hendrik Vandeput, Jochen Valcke, Kris Metdepenningen, Lars 
Vansweevelt, Lukas Demarsin, Robbe Hollevoet, Robbe Lehaen, Samuel Finé, Samy Van Vooren, Sarah 
Taverniers, Senne Peeters, Vic Guldentops (13) 
 
Volmacht: Arne Brams (Kato Muller), Dante Van Oeteren (Alexander Herbots), Dario Nucibella (Axel 
Geyskens), Hanne Vervecken (Nele Vankevelaer), Hans Jansen (Jolan Dewalheyns), Jack Pou (Liselotte 
Meersseman), Jan Smet (Yarne Billen), Jethro Young (Margaux Devos), Jonas Verlinden (Jaan 
Vannerom), Jonas Vleminckx (Mathilde Blanc), Kobe Casear (Wout Rubbrecht), Lisanne Leemans (Diete 
Loenders), Lukas Dijkmans (Joachim Heldens), Marti Geudens (Flor Victoor), Mats Vandemeulebroucke 
(Yves Smits), Nadia Shutova (Clément Van Merris), Pieter Van Acker (Robin Janssens), Roan Bommerez 
(Storm Van Dooren), Ruben Schepers (Tim Ver Elst), Simon Vanden Auweele (Lies Salien), Vivian Tsang 
(Maxim Vanweddingen), Willem Bruylant (Tjörven Kerckhofs), Witse Tirry (Jens Billen), Xander D'hondt 
(Alexander Depaemelaere) (24) 
 
 
Volgende AV: 07/03/2025, Aula Groep T 
 
Agenda 

1. Goedkeuring agenda 
2. Goedkeuring vorig verslag 23/09/2024 
3. Ontslagen 

1. Siebert Colpaert (Ontspanning) 
2. Thomas Weekx (Ontspanning) 
3. Kiran Robben (Support) 
4. Vik Mouling (Events) 

4. Coöptaties 
1. Luca Peluso (Communicatie) 
2. Kristan Van Den Kieboom  (Communicatie) 
3. Christopher Darell (International) 
4. Nika Gahramanova (Ontspanning) 

5. Verkiezing kiescomité 
1. Vivian Tsang 
2. Lisanne Leemans 

6. Jaarrekening 
7. Kandidaat praeses als waarnemend lid RvB 
8. Investeringen 
9. Varia 
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1. Goedkeuring agenda 
De agenda werd goedgekeurd met handopsteking. 

 
2. Goedkeuring vorig verslag 23/09/2024 

Het vorig verslag werd goedgekeurd met handopsteking. 
 

3. Ontslagen 
Volgende leden nemen ontslag. Ze gaven aan dat de werklast niet te combineren viel met hun 
persoonlijk leven.  
 

1. Siebert Colpaert (Ontspanning) 
2. Thomas Weekx (Ontspanning) 
3. Kiran Robben (Support) 
4. Vik Mouling (Events) 

 
Corneel: Het lijkt dat veel mensen ontslag nemen dit jaar door een onderschatte werklast. Met 
de verkiezingen van KC die hierna komen, wil ik kritisch zijn over het feit dat mensen echt op 
de hoogte zijn van de werklast die Industria met zich meebrengt, als ze beslissing om erbij te 
komen.  
 
Simon T komt de AV binnen. 

 
4. Coöptaties 

Elke kandidaat stelt zich voor, de AV krijgt de kans om per kandidaat vragen te stellen. Daarna 
gaan de kandidaten buiten. Er volgt een discussie en er wordt anoniem gestemd op elke 
kandidaat. 
 

1. Luca Peluso (Communicatie) 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 53 stemmen 
Tegen: 1 stemmen 
Onthouding: 0 stemmen 
 
Luca is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 
 

2. Kristan Van Den Kieboom  (Communicatie) 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 53 stemmen 
Tegen: 0 stemmen 
Onthouding: 0 stemmen 
 
Kristan is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 

3. Christopher Darell (International) 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 50 stemmen 
Tegen: 0 stemmen 
Onthouding: 3 stemmen 
 
Christopher is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 
 
 



  3 
 

 
Studentenvereniging INDUSTRIA vzw – Groep T Leuven  |  Vesaliusstraat 13 3000 Leuven |  BTW BE 459.261.940 

Tel 016/30 10 48  |  E-mail info@industria.be  |  Web www.industria.be 

4. Nika Gahramanova (Ontspanning) 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 53 stemmen 
Tegen: 0 stemmen 
Onthouding: 0 stemmen 
 
Nika is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 

 Jack komt de AV binnen. 
 

5. Verkiezing kiescomité 
Aangezien Hans praeses is, is hij automatisch binnen KC verkozen als voorzitter. 
 
De kandidaten stellen zich een voor een voor en beantwoorden de vragen van de AV. Er volgt 
een discussie per kandidaat, gevolgd door een anonieme stemming. De resultaten zijn als volgt: 
 

1. Vivian Tsang 
Voor:  55 stemmen 
Tegen: 0 stemmen 
Onthouding: 3 stemmen 
 
Vivian is met 2/3e meerderheid verkozen als lid van KC. 
 

2. Lisanne Leemans 
Voor: 57 stemmen 
Tegen: 0 stemmen 
Onthouding: 1 stem 
 
Lisanne is met 2/3e meerderheid verkozen als lid van KC. 
 

6. Jaarrekening 
Jonas Ve stelt de jaarrekening voor omdat zowel Yarne en Sarah niet aanwezig konden zijn. 
We spreken voor de duidelijkheid over het werkingsjaar 2023 – 2024 hier. 
 
De jaarrekening wordt geprojecteerd en Jonas Ve overloopt de belangrijkste aspecten. 
 
Corneel vraagt om toelage 6.1.2 ‘Materiële vaste activa’ uit te leggen. 
Jonas Ve: in het geheel is dat de waarde van afgelopen investering en daar de afschrijving van 
af getrokken. 
- ‘Installaties, machines en uitrusting’: dit gaat om de waarde van de Industria Tent, Camera 

en Ventilatie Recup na de bijhorende afschrijvingen. 
- ‘Meubilair en Rollend Materiaal’: dit gaat om de waarde van het meubilair van het lokaal 

en de Industria wagen na de bijhorende afschrijvingen. 
- ‘Activa in aanbouw en vooruitbetalingen’: dit gaat om de waarde van de rekken van de -2 

en het Industria neon sign, deze worden vanaf volgend boekjaar afgeschreven. 

‘Overlopende rekeningen’ is een belangrijk punt, dit zijn inkomsten die nog moeten 
binnenkomen. Dit is een hoog bedrag omdat dit voornamelijk gaat over de inkomsten van de 
jobfair van Nova. Groep T heeft op mail bevestigd dat deze volgende week maandag betaald 
zullen zijn. 
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‘Bedrijfsopbrengsten en bedrijfskosten’: Dit is de volledige omzet van al onze activiteiten, kd 
en bedrijvenrelaties.  
- ‘Handelsgoederen, grond- en hulpstoffen , diensten en diverse goederen’: dit zijn de 

kosten die horen bij al deze activiteiten. 
- Andere bedrijfskosten zijn schenkingen aan goede doelen. 

We draaiden een winst van 35 000 euro na investeringen. 
 
Corneel: het bedrag van het lidgeld is gehalveerd t.o.v. het vorige jaar? Weet jij daar meer van? 
Jonas Ve: nee, dat vraag je best aan Sarah. 
 
De AV keurt de jaarrekening goed met handopsteking. 
 

7. Kandidaat praeses als waarnemend lid RvB 
Hans: dit is iets dat op de RvB besproken was en heel wat verschillende meningen uitkwamen. 
Dus we willen graag de input van de AV en neerschrijven wat het exact betekent. 
 
Kobe: als er bijvoorbeeld 3 kandidaten zijn, wat gebeurt er dan en kan dat? 
Hans: om duidelijkheid te scheppen in zo’n situaties is waarom ik dit hier nu aanhaal. 
 
Mats: ik denk dat dat een case-by-case basis is. Ik was waarnemend lid toen ik kandidaat 
praeses was, om het speelveld tussen de kandidaten gelijk te maken. Maar dat hangt af van 
hoe de huidige RvB daarover beslist. 
 
Jonas Vl: ‘waarnemend lid’ is iets wat niet officieel bestaat. Het is eigenlijk de RvB die altijd 
uitnodigt om deel te nemen aan de vergaderingen. Wat die persoon dan wel of niet kan doen 
is aan de RvB om te beslissen. 

 
Hans: we nemen het mee naar de RvB. 
 

8. Investments 
Hans: ik heb met Sarah gebeld om duidelijkheid te scheppen. De nieuwe beeldschermen zijn 
gekocht met budget van Nova. 
 
Robbe W: staat dat dan mee in de jaarrekening die we net hebben goedgekeurd? 
 
Jonas Ve: het staat niet in de jaarrekening omdat dat niet meer kan. Dit is wel in de exploitatie 
opgenomen. 
 
Jonas Vl: dit is omdat ons boekjaar eindigt in juli, dus alle uitgaven daarna sowieso niet 
opgenomen kunnen worden. Maar natuurlijk doe je wel nog uitgaven, dus het is altijd het geval 
dat exploitatie en de jaarrekening verschillen.  
 
Mats: sta mij toe uit te leggen waarom ik dit punt aan de agenda wou toevoegen. In het begin 
van het jaar hebben we op de AV de budgettering goedgekeurd. Daarin stond er 0 euro op 
investeringen. Ik heb toen nog gevraagd of de quaestoren daar zeker van waren, aangezien er 
altijd wel iets naar boven komt tijdens het jaar, en dat waren ze. 
 
Nu wordt er echter toch een investering gedaan, zonder dat de AV op de hoogte was. En wordt 
het dan zomaar op het vorige boekjaar gezet. 
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Het is een kwestie van de waarde van de AV te behouden, dat we hier het budget discussiëren 
en controleren. Alle investeringen van Nova vorig jaar kwamen op de AV en zijn daar 
goedgekeurd.  
 
Hans: Yarne was afgelopen jaar bezig met nieuwe beeldschermen aan te schaffen en was met 
Groep T in contact ook daarvoor. 
 
Jonas Ve: we hebben nooit de investeringen van Nova goedgekeurd, die zijn enkel vermeld en 
uitgelegd. 
 
Mats: inderdaad, maar dat voor de AV brengen is juist heel belangrijk om de structuur en 
werking van de vereniging te behouden. Anders keuren we hier iets goed, maar in de praktijk 
maakt het dan eigenlijk niets uit wat we hebben goedgekeurd. Ik ben fan om Industria te 
verbeteren door investeringen zoals deze, maar de communicatie laat te wensen over. 
 
Jonas Vl: akkoord, maar het is moeilijk om ergens een lijn te trekken. Want elke kleine 
investering via de AV laten gaan is ook niet mogelijk. Er moet ook vertrouwen in de quaestoren 
zijn en hun wat vrijheid geven. Waar exact die lijn te trekken is moeilijk. 
 
Dante V:  het voornaamste punt is hier dat de communicatie totaal mist en dat er naar de AV 
gecommuniceerd moeten worden over deze zaken. 
 
Robbe W: inderdaad, en dat de praeses hier ook niet eens over wist is ook niet goed.  
 
Er moet meer communicatie en transparantie naar de AV toe zijn. De AV is het 
beslissingsorgaan en die waarde moet gehouden worden. 
 

9. Varia 
Jethro: morgen om 14u is het Alumni paintball. Kom af als je niets te doen hebt!  
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